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Beantwoording vragen raadslid dhr. T. Stiphout (fractie CDA) 

betreffende Horeca 3-activiteiten. 
 
Commissie 2 februari 2017 

 

 

Vragen  

1. Ik vang over het onderwerp verschillende reacties op. Welke regelingen gelden hier 

nu langs elkaar, m.a.w. welke blijven wel of niet van kracht (we hebben een 

bestemmingsplan, activiteitenbesluit en de ontheffing van uit de APV)? 

 

2. Vallen alle openbare activiteiten in de zaal onder Horeca 3 of zijn hier weer 

uitzondering op (bijvoorbeeld als een zaal aan bepaalde geluidsnorm voldoet of is dit 

niet van toepassing)? 

  

3. Horen tenten die bij betreffende horeca worden plaats nu wel of niet onder de 

nieuwe overkoepelende bestemmingsplan en 12 dagen regeling? 

 

4. Zou het niet verstandiger zijn om Horeca 2 uit te breiden met bijvoorbeeld 

geluidsnormen en deze in een overkoepelend bestemmingsplan op te nemen; dan 

zouden we mogelijk veel minder ontheffingsdagen hoeven op te nemen? 

 

5. Voor wat betreft de onrust na afloop van feesten: kunnen we hier geen convenant 

met de horeca voor afsluiten dat hun verantwoording verder gaat dan de voor de 

deur van hun zaak of is dit juridische niet waterdicht te krijgen. 

 

 

Antwoord 

In overleg met de agendacommissie is deze discussienota van de agenda gehaald. Te 

zijner tijd zal het college met een nieuwe voorstel komen waarbij uw vragen dan aan de 

orde komen. 


